
 
 

Skolebestyrelsesmøde i Stenstrup 

17.4.2023 kl. 18.30-20.30 
Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   

       

Forplejning: X Oliver     

       

Til stede: X Martin X Brynjar X Elev, Marie  

 X Signe X Michael  X Elev, Matilde  

 A Peter X René   

 x Jesper C X Oliver   

 x Kristian X Vibeke   

  Christian     

 X Louise     

 X Lisbeth     

       

Referent: X René     

       

Gæst:       

       

Bilag til dette møde: Referat af SKB 7.3., Princip for mad, 
https://www.svendborg.dk/borger/barn/sundhed-til-mit-barn/mad-og-
maaltidspolitik, Særlige regler for 9.kl, Kommunens oplæg ift. 
meddelelsesbøger 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
  

1. Godkendelse af referat Godkendt 

  

2. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

  

3. a)   Nyt fra formand  Flere kontaktforældre er blevet kontaktet af en lokal 
byrådspolitiker og opfordret til at fortælle om Issø-skolen via 
Messenger. Martin bidrog med en opfordring til, at tage 
drøftelsen et andet sted og på en anden måde.  

              b)   Nyt fra elevråd 
 
Elevrådets forslag -> 

-Bruge Stenstruphallen i frikvarterer – muligheden drøftes på et 
matrikelmøde i Stenstrup 
-Renere toiletter i udskolingen – drøftes på et møde blandt 
lærerne i udskolingen.  
-Små udendørs trampoliner  
-Legeredskaber til store skolegård 
-Håndboldmål i gymnastiksal (frikvarterer) 
-Beachvolley ved jr.klubben – alternativ mulighed: volleybane på 
græs. OS vil kontakte SIF for at undersøge om de evt. har tanker 
om at etablere sandbaner (f.eks. strandhåndbold).  
-Nye gardiner i 7.y. Skolen indhenter et tilbud.  

https://www.svendborg.dk/borger/barn/sundhed-til-mit-barn/mad-og-maaltidspolitik
https://www.svendborg.dk/borger/barn/sundhed-til-mit-barn/mad-og-maaltidspolitik


 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
-Pauselokale uden larm – vi undersøger muligheden for at finde 
et sted til dette i det kommende skoleår.  
-Mikrobølgeovn til underverden. OS undersøger muligheden.  

              c)   Nyt fra forældre Det er svært at nå til alle forældrearrangementer på skolen. 
Åbne tidspunkter og varierende modeller for arrangementer kan 
være veje til at skabe fleksibilitet for forældrenes 
deltagelsesmuligheder. 

              d)   Nyt fra medarbejdere FSFO er lige begyndt og det er tydeligt, at der er flere børn på 
skolen. De ældre elever er optagede af at tage sig af de nye små.  
Der tales meget om LEAPS og muligheden for at forberede 
forløbene sammen.  
Afgangsprøverne nærmer sig. 

              e)   Nyt fra ledelsen Planlægningen af det kommende skoleår er i gang.  
Etableringen af samarbejdet med ny hhv. pædagogisk konsulent 
og psykolog fra PPR er godt i gang.  
 

  

4. Fra elevplan til 
meddelelsesbog 

 Hvordan skal Issø-skolen arbejde med det? 
Vi beslutter os for at forholde os til minimumskravene fra 
skoleforvaltningen og skolens ledelse formulerer et udkast til en 
skabelon til næste skolebestyrelsesmøde 

  

5. Skolegårdsprojekt i Kirkeby Status 
Oliver og Martin har haft et møde med en konsulent fra Kompan. 
Han gerne beskrive et projekt for udviklingen af bedre 
legeområder på skolen.  
Skal man søge fondsmidler er det ofte vanskeligt at realisere hele 
projektet på én gang. Dermed skal der søges af flere omgange. 
Denne måde kan være svær at holde i live over tid.  
En anden måde at realisere det på er via kommuneleasing, hvor 
man låner alle midler til projektet til en favorabel rente og selv 
vælger tilbagebetalingsperioden.  
Konsulenten leverer et bud på et projekt. Ud fra det vil vi kunne 
tage stilling til dimensionerne af projektet og hvordan vi kan 
finansiere det.  
 

  

6. Princip for mad og måltider Opmærksomhed på at der ikke deles alt for usunde ting ud i 
klasserne i forbindelse med fødselsdage.  

  

7. Kursus for skolebestyrelser - 
tilbagemelding 

 

  

8. Budget – uden elevråds-
repræsentanter 

Præsentation og godkendelse af ledelsens budgetforslag 23 og 24 
Orientering om kommunale besparelser.  
Der er i dag afsendt budgetopfølgning for første kvartal. Følger vi 
linjen fra første kvartal vil vi få en budgetafvigelse på 1,3%. Det er 
acceptabelt.  
Til september melder kommunalbestyrelsen ud, hvordan 
besparelserne for ’24 og årene frem vil blive.  



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
  

9. Kommende 5. og 7.årg – 
uden elevråds-
repræsentanter 

 

  

10. Eventuelt  

  

11. Punkter til næste møde 
9.maj i Kirkeby 

-Drøftelse af elevernes skærmtid i skoletiden 
Louise giver et oplæg om konsekvenserne af børns brug af 
skærme på næste møde. Hun lægger op til at skolen formulerer 
nogle anbefalinger og principper for skolens elevers brug af 
telefoner. Louise sender nogle links forud for næste møde. 
-GJ Motorik – fortsat 
-Mangfoldige læringsmiljøer – planer for næste skoleår 

 

 

 


